
Høringsinnspill «Forskriften for endring i skolekretsgrenser» Søbakken skole.  
 
 
På Søbakken skole oppleves ikke skolekretsgrensene som noe problem, det er mer 
usikkerheten for ting man ikke kjenner til, og sikkerheten rundt den nye skolen. 
 
Søbakken skole har følgende høringsinnspill. 
 

1. Nye skolekretsgrenser vil for mange barn bety ny skolevei, og i noen tilfeller en 

mer utrygg skolevei enn hva de har i dag. I «Forskriftene for endring i 

skolekretsgrenser» kommer det dårlig frem hvilke planer man har for å ivareta 

trafikksikkerheten med eks gang og sykkelsti, overganger eller underganger.  

  

Det er i utgangspunktet to områder på skoleveien som vekker bekymring, det er 

Andreas Grøttings veg og Trysilvegen – Olav Sæters veg v Rema 1000/Kiwi som 

nå blir naturlig skoleveier for mange barn innenfor Ydalir skolekrets. 

Andreas Grøttings veg er i dag en sterkt trafikkert kobling mellom Trysilvegen og 

Strandbygdvegen, av buss, bil og annen tungtransport.  Etableringen av 30 sone 

og fartsdempere løser ikke sikkerheten godt nok og bør således sikres med gang 

og sykkelsti.  

Mange elever vil også benytte seg av «snarveien» (mennesker går raskeste vei) 

over/under Trysilveien ved Rema 100 og Kiwi, og kryssing av Olav Sætersvei. 

Dette er også områder som vil bli sterkt preget av ikke bare vanlig trafikk, men 

grunnet planene for utbygging vil mye anleggstrafikk prege området de 

kommende årene, tiltak for en sikker skolevei må også her iverksettes.  

Med bakgrunn i våre erfaringer fra byggeprosessen på Søbakken skole ber vi 

derfor kommunen om å være ekstra påpasselig med dette punktet slik at 

skoleveien blir trygg. 

 

2. Utbyggingen av Ydalir som bydel vil ta flere år og vil føre til anleggsstøy og støv, 

dette kan naturlig nok påvirke skolehverdagen. Utbyggingen av uteområde ved 

EUS er et godt eksempel av påvirkning i negativ grad hva gjelder støy og støv.  

Forskriftene sier ikke noe om hva man har tenkt å gjør i denne perioden for å 

sikre at skolehverdagen for elevene blir best mulig. Gjøres det konkrete tiltak, evt 

hvilke for å sikre dette?  

 
 

3. Overgang fra barneskole til ungdomsskole kan være stor nok for den enkelte, det 

stilles derfor spørsmål ved hensikten i å splitte 7.klasse det siste året på 

barneskole, før de igjen skal splittes på EUS. Da det i tillegg er snakk om ganske 

få elever ber vi arbeidsgruppen og kommune om å vurdere hensikten for 7.klasse 

og heller kjøre første skoleår i Ydalir uten 7. klasse.  

 

4. Elverum kommune ved skolesjefen må ta ansvar for å sikre lik skole for alle barn i 
kommunen ved at lærerbestanden blir jevnt fordelt ift kompetanse, erfaring og 
alder på skolene. Ingen skoler kan bli svekket på grunn av strukturelle endringer.  

 

I tillegg til punktene over oppfordres arbeidsgruppen og kommunen til å tilgjengel iggjøre 

alle planer og kart som så fort som mulig. Eks hvordan ser skoleområdet ut? Hvor er 



parkeringen? Etc. Usikkerhet skaper bekymring, informasjon til foreldregruppen er derfor 

veldig viktig.  

Vi oppfordrer også til å iverksette tiltak for å gjøre skolene dysleksivennlig i når skolen nå 
først er i omstilling. 
http://dysleksinorge.no/dysleksivennlig-skole/ 
 

Skolens Driftstyre stiller seg også bak innspillet. 

 

Mvh 

FAU Søbakken skole 
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